
PROTOKOL Nr XXXI)U23
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 26.04.2023 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.l.
Obrady otworryla i przewodnicryla Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura.2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoSi obrad. W sesji
uczestnicryli Radni, Burmistrz SuraZa, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
soltysi.

4d.2.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:

l. Ofwarcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy na2023r.
4. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia programu

opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoSci
zwierzqt na terenie Gminy Suraz w 2023r.

5. Projekt uchwaty w sprawie oceny zasob6w pomocy spolecmej dla gminy
Sura? 2a2022r.

6. Projekt uchwaly w sprawie dobrego imienia 6w. Jana pawla II.
7. Przedloienie informacji dotyczqcej corocznej analiry stanu gospodarki

odpadami komunalnymi, zgodnie z ustaw4 z dnia 13 wrzesnia 7996r.
o utrzymaniu crystoSci i porz4dku w gminach.

8. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wspolpracy Gminy Suraz
z organizacjami pozarzqd,owymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi
dzialalnoS6 po2ytku publicznego za 2022r.

9. Przyjgcie protokolu obradz XXXVIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
I 0. Informacj a B urm i strza Sur aZa z podj gtych dzi al ai mi gdry sesj am i.
ll.Zapytania i wolne wnioski.
l2.Sprawy r62ne.
l3.Zakohczenie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Radni Rady Miejskiej w SuraZu porzqdek obrad przyjgli 14 glosami za,przy 14
osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznikdo protokolu.

Ad.3.
Zapoznano radnych z proj ektem uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie
2023r.

gmlny na
l.
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Pan Bibulowicz zwr6cil sig z pytaniem,, dlaczego Orlik jest od jakiegoS czasu

zamknigty i na co zostaly przeznaczone Srodki finansowe w kwocie 2 tys. zl?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 powylsze Srodki zostaty przeznaczone na naprawg

i wznocnienie ogrodzenia na Orliku, w zwiry,ku z czym obiekt byl nieczynny.
Pani Przewodnicz4ca Rady wnioskowala, aby udostgpni6 na stronie intemetowej
gminy i na portalu facebook harmonogram z godzinami zajgt, prowadzonych na

Orliku.
PrzysQpiono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.4.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmrany uchwaty w sprawie
przyjgcia programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobieguia
bezdomno6ci zwierzqt na terenie Gminy Suraiw 2023r.
Pan Sekretarz stwierdzil, iLw powylszel uchwale wprowadzono zmiany,,zgodnie

z sugestiE Podlaskiego Urzgdu Wojew6dzkiego. Zostaly dopracowane

i wyszczeg6lnione kwoty wydatkowane na poszczeg6lne zadania.

Pan Owczarczuk stwierdzil, iz tyle Srodk6w z budZetu gminy przezrtaczamy na

odl6w bezpariskich zwierz4t, a czy gmina tez moze odlawia6 dzikie zwierzgta?

Czy nie jest to obowipkiem gminy?
Radca prawny Pani Nikitiuk stwierdzila, i2 gmina nie ma uprawnieri do odlowu
dzikich zwierz4t. Organem wlaSciwym w tym przypadku jest Regionalny
Dyrektor Ochrony Srodowiska. Gmina jedynie moZe wystgpowa6 do RDOS- u

o podjgcie konkretnych dzialair.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania;12 os6b za, I osoba przeciw, 2 osoby sig wstrzymaty,pny 15

osobach obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zal4cmlk do protokolu.

Ad.5.
Zapoznxro radnych z proj ektem uchwaty w sprawie oceny zasob6w pomocy

spolecmej dla gminy SwaLza2022r.
Pan Karczewski stwierdzil , i2 powylsza ocena zasob6w pomocy spolecznej

zawiera 68 stron z czego wigkszoS6 stron dotycry danych Powiatu, 8-10 stron

dotyczy tylko gminy SuraZ. Zaproponowal radny, aby w przyszloici przekazywat
radnym tylko tq informacjg, kt6ra dotyczy jedynie naszej gminy.

Pan Burmistrz srwierdzil, i2 te materiaty s4 przesylane gminom odg6mie
z opracowaniem dla calego wojew6dawa, na podstawie sprawozdari z Miejskich
O6rodk6w Pomocy Spolecznych. To opracowanie daje mo2liwoS6 por6wnania

dzialanianaszego MGOPS w por6wnaniu z innymi instytucjami.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, pny 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.
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4d.6.

laOo.ayo radnych z projektem uchwaly w sprawie dobrego
Pawla IL
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 powyZszy projekt
przygotowany na wniosek wigkszoSci radnych.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.

uchwaly zostal

Wynik glosowania: 12 os6b za, 3 osoby sig wstrrymaty, pny 15 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zatqcznikao proiototu.

Ad.7.
Zapoznano radnych z informaci4 dotycz4c4 corocznej analizy stanu gospodarki
odpadami komunalnymi, zgodnie z ustaw4 z dnia 13 wrzesnia 1996r.
o utrzymaniu c4rstojci i porzqdku w gminach.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 powy2sza informacj a byla omawiana na
spotkaniach komisji Rewiryjnej i komisji ds. Gospodarki i Budzetu.
Pan Bibulowiczzwr6cil sig z pytaniem, cry w roku 2023 planowana jest kontrola
kompostownik6w zadeklarow any ch przezmieszkaric6w?
Pan Sekretarz stwierdzil, iz gmina planuje przeprowadzenie kontroli
kompostownik6w, zbiomik6w bezodplyrvowych, um6w z firm4 odbierajqcq
nieczystoSci.
Pan Bibulowicz stwierdzil, iL w roku 2022 przekazano 42 tony odpad6w
ulegajqcych biodegradacji, po 1300 zl za I tong, to ok. 50 tys. zi. cyt.
,,Teoretycznie, te odpady moglyby pozosta6 w gminie, nie szkodz4c Srodowisku.
Powinni5my starad sig, aby tych odpad6w jak najmniej oddawai.,'
Pan Burmistrz stwierdzil, iz nie wszystkie gospodarstwa chcq przejsi na spos6b
segregacji z kompostownikiem, dlatego tez w tym roku wzrosty ceny za odbi6r
nieczystosci dla gospodarstw, kt6re nie zadeklarowaly utworzenia
kompostownika.
zdaniem radnego, Pana owczarczuka, nie nalezy sprawdzac mieszkahc6w, cyt.
,ja uwalam, 2e kaidy odpowiedzialny czlowiek bgdzie tak robil.,'
Pani Przewodniczqca stwierdzila, iL wcze(niej, takie kontrole byty
przeprowadzane przez gm i ng.
Soltys Zimnoch stwierdzila, iZ jej kobiecym zdaniem cyt.,, co sig wiqZe z kas4
nalefi sprawdzat,."
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, czy po sezonie zimowym zlo2ono
rezygnacjez koszy?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2powyhszy temat byl omawiany na ostatnim spotkaniu
komisji.
Pan woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, co gmina zamierza zrobic z osobami,
kt6re zlo2yly dekl aracj e o rezy gnacji z kosza na odpady?
Pan Sekretarz stwierdzil, iz osobom, kt6re zamieszkujq teren gminy, a nie mai4
deklaracji s4 wysylane zawiadomienia i wezwania do zlizenia powyzsiej
deklaracj i.

imienia 5w. Jana
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Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 chcemy tak usilnie kontrolowad mieszaric6w, ale

nie zapominajmy cyt. ,,2e Cifudzie nas wszystkich utrzymujq, a Smieci nie s4

takie tanie."
Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ skoro mieszkaniec deklaruje, 2e posiada

kompostownik to powinien go posiadac. WigkszoSc nasrych mieszkaric6w jest

ucrciwych, przy kontroli chodzi wyl4cznie o wylapanie tych nieuczciwych. Tak

samo tych kt6rzy prowadz4 dzialalno5ci gospodarcze nie plac4c podatku, tak

samo lak Ci, t<tOrzy detlarujq,2e maj4 kompostownik, a tego kompostownika nie

posiadajq. Jezeli wrzuca sig to wszystko do koszy na odpady zmieszane, wptywa

to na og61n4 iloS6 odpad6w przekazanych na wysypisko, a tym samym na wzrost

cen za ich odbi6r dla mieszkarica.
Informacjg prryjgto.

Ad.8.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z realizacji gminnego programu

wsp6lpracy Gminy Suraz z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi
podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd pozytku publicznego za 2022r.
Pan Wotoszczyk zwr6cil sig z pytaniem, jak rozwi4zano sprawq druzyn OSP

w Zawykach? Jak oni funkcjonuj4 i czy wystgpowali o dotacjg do gminy?

Zdantem radnego, gmina malo wspiera nasze stowarzyszenia.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w budZecie gminy na 2023t. zabezpieczono jedynie

100 zl. na wspieranie organizacji pozarz4dowych. Niewiele moina za tq kwotg

wykonai.
Sprawozdanie przyjgto bez wigkszych uwag.

Ad.9.
Przyjgcie protokolu obrad z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przystqpiono do glosowania protokotu:
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.l0.
Burmistrz Sura2a Pan Henryk l-apiriski przedstawil informacjg z podjqtych

dzialah migdry sesjami:
- spotkanie z Dyrektorem PGE Dystrybucja Oddzial w Bialymstoku w sprawie

modernizacji linii energetycznej na terenie gminy SuraZ,

- spotkanie z Dyrektorem Zespotu Szkot i Plac6wek OSwiatowo-

Wychowawczych w Sura2u w sprawie arkusza organizacyjnego na rok szkolny

202312024,
- spotkanie z firm4 transportowq w sprawie przewoa) mieszkaric6w i dzieci do

szk6l,
- udzialw komisji Rewizyjnej i komisji ds. Gospodarki i Bud2etu'

- lustracja stanu dr6g na terenie gminy Sura2,
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- spotkanie z inspektorem nadzoru w kwestii dalszych prac remontowych dr6g
gminnych: w KoricowiZnie, ul. Granicmej, ul. Zagumiennej,
- udzial w posiedzeniu zarz4dtt LGD N.A.R.E.w. omawiano sprawy zwiqzane
z nowq perspektyw4 finansowq,
- spotkanie z Nadlesniczym Nadlesnictwa Dojlidy w sprawie skupu przez
NadleSnictwo dzialek leSnych od prywatnych wla6cicieli,
Pan Burmistrz zaprosil mieszkaric6w Gminy Suraz na organizow any przez
MGOK w Sura2u Festiwal PieSni Maryjnej w dniu 13 maja2O23r.

Ad.ll.
Sprawy i wolne wnioski.
Pani Przewodnicz4ca zwr6cila sig z pytaniem, jakie priorytety przewiduje nowa
perspektywa finansowa?
Pan Burmistrz stwierdzTl, iz wstgpnie zawiera dofinansowania na odnawialne
Zr6dla energii, sprawy spoleczne, ochrona i promowanie walor6w i ustug
turystycznych, ochrona i rozw6j promowania dziedzictwa kulturowego i uslug
w dziedzinie kultury, przywracanie naturalnego stanu hydrologicznego w6d,
projekty dotyczqce tworzenia centr6w ochrony r6ZnorodnoSci biologicznej,
firyczna odnowa przestrzeni publicznej, itd. Wstgpnie na gming Sura2
przewidziano Srodki w wysokoSci ponad 90 tys. euro, a na projekty migkkie
przewidziano ponad 105 tys. euro, z PROW-u przewidziano ok. 100 tys. euro.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, kiedy zostanq usunigte slupy
energetyczne z dzialek gminnych przewidzianych w przyszlo5ci do sprzedazy?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ PGE rozpoczglo prace modernizacyjne linii
energetycznych na terenie gminy Suraz, wigc i te slupy prawdopodobnie w tym
roku zostanq usunigte.
Pan Woloszczyk zaproponowal, aby na ten najblilszy weekend majowy
pozostawii oSwietlenie uliczne na calq noc. Zdaniem radnego wygaszenie
o5wietlenia ulicmego moze przyczynii sig do czgstszych l,radzieiy.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w latach ubiegtych oswietlenie ulicme palilo sig
przezcala noc i te2 dochodzilo doWadzieZy.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 na komisji budzetowej nie bylo dyskusji
o skr6ceniu czasu oSwietlenia ulicznego, ani te2 glosowania w tym temacie.
Zwr6cil sig radny z pytaniem, czyjato byla propozycj ai dlaczego?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 rozmowa w tym temacie miala miejsce, tylko nie
zawsze radni uwazai4. Na komsji Rewiryinej zgloszono kilka propozycji godzin
wygaszenia oswietlenia ulicznego. w6wczas wsp6lnie ustalono, i2 oswietlenie
uliczne bgdzie palii sig na terenie gminy Sura2 do godz. 240') Stwierdzll, iz do
korica roku 2022 gmina za energiE elektryczn4 placila 0,31 groszy, a w tej chwili
gmina placi 0,79 groszy netto. Czyli wzrost nast4pil o 250yo. Dodatkowo gmina
placi za przesyl. Skoro chcecie Paristwo radni, aby oswietlenie uliczne palilo siE
teraz cal4 noc, to trzeba liczy( sig z faktem, ze pod koniec roku calkowicie
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zostanie ono wygaszone, gdyi nie bgdzie gminy stad na ofacanie rachunk6w za

energig.
Pan Karczewski stwierdzil, i2 w tym roku mamy zaplanowan4 modemizacjg

i wymiang o6wietlenia ulicznego. Warto uwzglgdnid prry tym zadaniu sterowanie

komputerowe, tak jak jest w innych gminach.

Pani Wyszkowska stwierdzila, iz w skali kraju wiele gmin rezygnuje

z calodobowego oriwietlenia ulicmego ze wzglgdu na drastyczny wzrost cen.

Oszczgdzajqteraz, aby uruchomi6 o6wietlenie ulicme jesieniq, kiedy to wcze5niej

robi sig ciemno. W okresie letnim mieszkancy, tak bardzo nie odczujq braku

oSwietlenia, jakby to mialo by6 por4 jesiennq. Zdaniem radnej, to teL i tadni
powinni tumaczy( mieszkaricom, co jest tego powodem.
Pan Sosnowski stwierdzil, i2 nie powinno to interesowa6 radnego Pana

Owczarczuka, gdyl tn nie mieszka, a tylko wszys&o krytykuje. Cyt.,, Radni
podejmuj4 z,awsze decyzje wsp6lnie, a Pan Owczarczuk jest zawsze przeciw

i tylko wielka krytyka przed kamer4." Stwierdzil radny,i2 Pan Owczarczuk byl
nawet przeciwny budowie drogi do kaplicy w Zawykach.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 sqsiednia gmina, kt6ra ma juL na swoim terenie
o5wietlenie ledowe,, r6wnie2 je wyl4cza. To Swiadczy,Zewzxostcen jesttak duzy,
2e mimo posiadanego nowoczesnego oSwietlenia musi teZ oszczgdza(.
Pan Jaroszko stwierdzil, i2 bylo spotkanie dw6ch komisji i nikt nie wspomniat
o wyl4czeniu oSwietlenia, a dziS nie wiemy, kto o tym zadecydowal.
Pan Mtodzianowski stwierdzil, iz'. ,,Moze byt, 2e to ja podj4lem decyzje ale

chcialbym Paristwu przypomnie6, jak kierownik MGOPS w Sura2u wskazala, iZ
w najbli2srych latach ok. 13 os6b z terenu naszej gminy trafi do O6rodk6w
Pomocy Spolecznej. Koszt utrzymania pobytujednej osoby w oSrodku zajeden
miesi4c jest ok. 6 tys. zl., calkowity kosz dla gminy wyniesie ok. I mln. zl.
Skupiamy sig teraz na oSwietleniu, a bgdziemy mieli du2o wigksze problemy.
Rozmawiaj4c ze swoimi wyborcami nie widzq oni problemu wczeSniejszego

w y lqczani a o Swi etl eni a. "
Pan Jaroszko stwierdzil,, i2 to nie w porz4dku,2e jeden radny decyduje nie m6wi4c
pozostalym radnym.
Pani Wyszkowska zloiryla wniosek formalny w sprawie okreSlenia sig przez
radnych, kto uwa2a, czy wyl4czanie oSwietlenia ulicmego jest zasadne.

Przystqpiono do glosowania wniosku formalnego.
Wynik glosowania: l0 os6b za, 4 osoby siE wstrzymaty, pny 14 osobach

obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.12.
Sprawy r62ne.
Pan Woloszcryk stwierdzil, i2 od jakiego6 czasu sp6lka Wodoci4gi Podlaskie
obsluguj e nasz4 siei wod.-kan., jednak od tego czasu nie przeprow adzano

kontroli. Zdaniem radnego, sp6lka powinna skontrolowai licznik gl6wny, w jaki
spos6b zachowuje siE przy opadach i jak to wptywa na metraz przeplywajqcej
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wody przez sie6. Zaproponowal radny, aby spolka ws zczQlarozmory zZa&adem
Komunalnym w I-apach w sprawie negocjacji zrl2nicowania oplai ra prripty*
czystej wody.
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ po opadach przeptyw Sciek6w jest wigkszy niZ
zwykle. Na stan zwigkszenia przeptywu wody-wptywai 4 roiniez podla"reniu
rynien dachowych do kanalizacji, jaktezwoda przedostaj-4ca sig prze) stuazienti
kanalizacyjne do sieci kanari zacyjnej.wskazal pan Bu..irt.r, iz iowyzsze uwagi
przeku2e Prezesow i spolki.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z.pytaniem, czy sporzqdzono harmonogram prac
remontowych na drogach szacujqc koszt ich napraw? 

-Zdaniem 
radneg6, te prace

powinny byi r6wnomiernie podzielone na wsrystkie solectwa. zwr6irrig.uanyz pytaniem, czy podpisano wstgpnq umowg na nowy rok szkolny
z przewolnikiem na dow6z dzieci do szkoly? Zaproponowal radny, aby ze
sprzedazq autokaru szkolnego wstrzyma6 sig do czasu podpisania no*"j u.o*y
na dow6z.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 uczestniczyr w spotkaniu z konkurencyjn4 firm4
transportowE w sprawie dowozu dzieci do szkoty. Z przedstawicielem pKS
NovA spotka sig w najbliZszym czasie. Autokar szkolny nie zostal jeszcze
sprzedany.
Panowczarczuk stwierdzil, iz do sprzedairy mialy by6 wystawione dwa autokary
szkolne.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz dzis na sesji padla sugestia, aby ze sprzedul4
wstrrymai sig do czasu podpisania nowej umowy na dow6z.
Pani Przewodnicz}ca zwr6clla sig z pytaniem , czy ju| wystosowano ogloszenie
o sprzedairy wozu stra2ackiego?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz najlepiej byloby oglosit, sprzeda| ra te trzy wozy
lqcznie.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 w pierwszej kolejnosci nalezy
wynegocjowai nowe warunki umowy na dow6z dzieci do szkoty i w6wczas
oglosi6 sprzedfi trzech pojazd6w .

Ad.l3.
Zakoftczenie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 1050.

PrzewodniczEcy Rady Miej skiej

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia26 kwietnia 2023 r.

Gl,osowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych gtos6w: 14

oddane

Lista dyskutant6w
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111

Rezultat glosowania: PrzYiqto



SURAZ

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: PrryiQto

oddane:
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PROTOKOt. GLOSOWANIA
z dnia 26 kwietnia 2023 r.



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA

zdnia26 kwietnia 2023 r'

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyieto

oddane:

WstrzymuJqcyPzeciwZaPrzedmiot glosowan laPunkt
potzEdku

obrad
2112aly w sprawie zmiany

uchwaly w sprawie pzyiqcia programu
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia26 kwietnia 2023 r.

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Prryjqto

Glosy oddane:
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SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA

zdnia26 kwietnia 2023 r'

Glosowanie iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: PrzYjqto

Glos oddane
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SURA'Z

PROTOKOL Gt-OSOWANIA
zdnia26 kwietnia 2023 r.

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: PrzYjqto

Glosy oddane:
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SURAZ

PROTOKOL Gt-OSOWANIA
z dnia 26 kwietnia 2023 r.

Glosowanie jawne

Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: PrzYiqto

oddane

WstrzymujacyZa Peeciwmiot glosowaniaPPunkt
pozadku

obrad
4Wniosek formalnY w sprawie o

sie przez radnych, kto uwaza, czy
wylqczanie o6wietlenia ulicznego jest
zasadne.
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